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INTERPELACJA 
Dotyczy: przejścia dla pieszych i napraw gwarancyjnych na ulicy Drewnowskiej  

 Szanowna Pani Prezydent, 

W piśmie ZDiT-IR1.4130.2.28.2023 z dnia 30 stycznia 2023 do jednego z mieszkańców Łodzi w sprawie 
wyznaczenia przejścia dla pieszych przy Drewnowskiej 43 zaznaczono, że ze względu na gwarancję nie jest 
możliwe wyznaczenie w przedmiotowej lokalizacji przejścia dla pieszych. Czy faktycznie nie ma możliwości 
wyznaczenia przejścia dla pieszych bez obniżonych krawężników i innych prac budowlanych tymczasowo do 
roku 2026, a dokonać wszelkie poprawki po wygaśnięciu gwarancji? Będę wdzięczny za ponowną analizę 
sprawy, która poprawi bezpieczeństwo pieszych w tej okolicy i ułatwi życie łodzianom.  

Kolejną sprawą jest stan ulicy Drewnowskiej, która pozostawia bardzo wiele do życzenia i wzbudza niepokój 
mieszkańców. Przyznam, że nie pamiętam remontu tego odcinka ulicy w ostatnich latach, który mógłby być 
objęty gwarancją, nie mogę też znaleźć o tym wzmianki w doniesieniach prasowych. Czy mogę prosić  
o informację, na podstawie której dokładnie umowy na jakie prace i kiedy wykonane jest w/w gwarancja?  

Jeśli jest to gwarancja, która obejmuje stan nawierzchni, uprzejmie proszę o niezwłoczne skłonienie 
Wykonawcy do napraw gwarancyjnych, między innymi w miejscach wskazanych na poniższych zdjęciach.  

 Z wyrazami szacunku, 
       Kosma Nykiel 

 

 

 

 




